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دولت هزاران میلیارد تومان پول خرج کرده و نظام زحمت کشیده که مردم در مراجعه به بیمارستانهای دولتی اینگونه با آنها

برخورد نشود.

رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس؛ 

علی نوبخت نماینده مردم تهران و رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی با اشاره به تذکر روز گذشتهاش
در صحن علنی مجلس،  اظهار داشت: روز گذشته و در صحن علنی مجلس نمایندهای اشاره کرد که در یک شهری گفتند ما کار

نمیکنیم مگر اینکه از بیمه شدگان تأمین اجتماعی پول بگیریم و بعد سرویس میدهیم که من مجبور شدم موضع گرفتم و
قویاً برخورد کردم.

وی در پاسخ به این سؤال که قصه اعتراض یک نماینده در صحن علنی مجلس و به دنبال آن برخورد شما چه بود و آیا دریافت
هزینه از بیمه شدگان تامین اجتماعی آنهم از سوی بیمارستانهای دولتی صحت دارد یا خیر، افزود: در شهری میخواهند از

مردم تأمین اجتماعی و بیمهشدگان آن پول بگیرند، چون اختلافی بین وزارت بهداشت و وزارت تعاون صورت گرفته و بر سرِ
بسیاری از موارد بهخصوص در تأمین اجتماعی حرکت بدی صورت گرفت، رئیس دانشگاهی به مدیر درمان تأمین اجتماعی آن

استان نامه نوشت که از امروز ما از بیمهشدگان شما پول بگیریم که من این موضوع را بهشدت محکوم کردم.
رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس همچنین تصریح کرد: در اجرای برنامههایی که برای مردم در قسمت بیمارستانها

انجام میشود، بحثی پیش آمد که مدتی است برخی پولها پرداخت نشده و همکاران پزشک و پرستار وجهی نگرفتهاند،
داروخانههایی هم که دارو فروختهاند و یا شرکتهای پخشی که وسایل و تجهیزات پزشکی آوردهاند یا برخی شرکتهای تولید،

پولشان را دریافت نکردهاند.
نوبخت ادامه داد: مسئولان وزارت بهداشت و دانشگاه علوم پزشکی گفتهاند به دلیل این است که ما وجوه زیادی از سازمان
تأمین اجتماعی و بیمه سلامت ایران طلبکار هستیم و اینها باید سریع پول را به ما بدهند. ما هم این را قبول داریم، کمااینکه
هفته گذشته با ابتکار کمیسیون بهداشت و درمان جلسهای برگزار کردیم که بر اساس آن مسئولان وزارتخانههای بهداشت و

درمان، کار و تعاون، سازمان تأمین  اجتماعی، بیمه سلامت ایران، سازمان برنامه و بودجه، سازمان نظام پزشکی و تعدادی از
نمایندگان مجلس را دعوت کردیم و در آنجا گفتیم که این بحث که ما از بیمهشدگان تأمین اجتماعی پول میگیریم، چون طلب

داریم و از آنجایی که سازمانش به ما پول نمیدهد پس ما از مردم پول میگیریم، این مسئله محکوم است.
رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی بر همین اساس اضافه کرد: ما از رئیسجمهور و مسئولان ذیربط

خواهش کردیم که در این زمین ورود کنند، کمااینکه ورود هم کردند و قرار است بهزودی این پولها پرداخت شود.
«چون روز گذشته یکی از نمایندگان در صحن علنی مجلس و از تریبون مجلس اعلام کرد که در فلان شهر اطباء گفتهاند که از

فردا (10 اسفندماه) چنین کاری را انجام میدهیم (یعنی به علت طلبی که داریم از مردم بدهیمان را بگیریم!) من این موضوع
را بهشدت محکوم کردم و اکنون در مصاحبه با شما هم این موضوع را هشدار و اخطار میدهم که مبادا این کار انجام شود.»
وی در بخش دیگری از سخنان خود عنوان کرد: هر نوع گرفتن وجهی از مردم در بدو بستری اعم از بیمهشده تأمین اجتماعی،

بیمه سلامت و هر فرد دیگری این قدغن است؛ اساساً هزاران میلیارد تومان دولت پول خرج کرده و نظام زحمت کشیده که
مردم در مراجعه به بیمارستانهای دولتی اینگونه با آنها برخورد نشود که اگر پول ندهند، بستری نمیشوند.

این نماینده در ادامه تاکید کرد: در نتیجه بنده این کار را به کمک شما به اطلاع کل همکاران در سراسر ایران میرسانم که اگر
پزشکان بخواهند وارد چنین بحثهایی شوند که مثلاً بیمارستان طلب دارد و چون کم آورده، پس از مریض بخواهند که مایه

بگذارد و گروکشی کنند، این کار خلاف اخلاق پزشکی و قانون است و موجب مسئولیت است؛ بنده شدیداً کسی که ا ین دستور
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را داده و اجرا کند را انذار میدهم چرا که موجب مسئولیت است و پیگرد قانونی دارد و بنده میگویم این کار را نکنند.
نوبخت همچنین در پاسخ به این سوال که چه زمانی وجه معوقه بیمارستانها برای حل مشکل مذکور پرداخت میشود، گفت:

بهشدت دنبال این کار هستیم که وجوه معوقه بهوسیله بیمهها بهویژه بیمه تأمین اجتماعی پرداخت شود که بیمارستانها گردش
کارشان انجام شود، پس دو جریان جدا وجود دارد، یکی اینکه همه دست بهدست هم دهیم و طلبهایی که بیمارستانها دارند

را برایشان جور کنیم که امورشان بگذرد و همچنین مطلقاً از بیمار بیمهشده تأمین اجتماعی که این روزها از سوی برخی
رؤسای دانشگاهها حرف و بخشنامه شده  (که روز گذشته نمایندگان این استان با بنده صحبت کردند) بنده برحذر میدارم که

مبادا خدای ناخواسته حتی با یک مورد بیمار چه تأمین اجتماعی و چه غیرتأمین اجتماعی در بیمارستان رفتاری شود که در شأن
جامعه مقدس پزشکی، جامعه رؤسای بیمارستانها و دانشگاهها نیست.

وی در خاتمه یادآور شد: خواهش بنده این است که کارهای پزشکی را با کارهای اجرایی و مالی قاطی نکنیم، ما بهشدت این
موضوع را رصد میکنیم و اجازه نخواهیم داد این مسئله (اخذ بدهی بیمارستانها و پزشکان از مردم و بیمهشدگان تامین

اجتماعی) انجام بگیرد و از طرفی دیگر از مسئولان تأمین اجتماعی، وزارت تعاون و وزارت بهداشت خواهش میکنیم که با هم
تعامل کنند تا دود آن به چشم بیمار نرود.
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